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Faculteitsraad  
Faculteit der Sociale Wetenschappen 

460e vergadering 
29 augustus 2022 – MS Teams 

Notulen 
 

 
Raadsleden 

 

Aanwezig: Jasmann Chhatwal, Carine ten Doesschate, Claire van den Helder, 
Rose Kattenberg, Kevin Klinkspoor, Gert-Jan Lelieveld, Suzanne 
Mol, Armando Noordzij, Ingeborg Olie, Monique Tromp, Evelien 
Wolthuis, Kiki Zanolie (voorzitter FR) 

Afwezig met bericht: Marian Hickendorff, Tim Mickler 
  
Faculteitsbestuur  
Aanwezig: Kristiaan van der Heijden, Laura Boncz, Rolf Oosterloo, Paul 

Wouters (voorzitter overlegvergadering FR-FB),  
Afwezig met bericht: Noah Westerlaken  
  
Overige aanwezigen Rob van Amsterdam, Elsbeth Gelissen, Jordi Kerkum, Joop van 

Pijkeren, Janita Ravesloot 
Afwezig met bericht: - 
  
Publieke Tribune Danique Elskamp (taal buddy), Jan Jansen, Anoushka Kloosterman 

(MARE) 
  
Datum volgende vergadering: 17 november 2022, 15.00-17.00uur 

 

 
1. Opening en vaststelling agenda  

 
2. a. Vaststelling concept-verslag en actiepuntenlijst 7 juli 2022 

Tekstueel:  
- 9. Rondvraag, 1e streepje: de tekst is te stellig verwoord. Zie naar aanleiding van. 
Het verslag wordt vastgesteld.  
Naar aanleiding van: 
- 9. Rondvraag, 1e streepje: De raad was verbaasd over de opmerking over maatwerk in de 

vergadering van 7 juli, wat is maatwerk en wat niet? Wat betreft de raad volgt er niet een 
nagesprek maar een tweede gesprek. 

 
3. Postlijst 

- 
 
4. Mededelingen 

- Startersbeurzen update: er is nog geen nieuws, de verwachting is dat de komende weken meer 
duidelijk wordt.  
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- Hoofd SOLO: Patris van Boxel heeft per 1 oktober een nieuwe baan aanvaard bij Universiteit 
Utrecht. De profieltekst voor de personeelsadvertentie wordt op dit moment samengesteld 
waarna geworven zal worden. De verwachting is dat begin 2023 een nieuw hoofd SOLO 
gevonden is. Raymond van Erkel en Rosanne van den Berg zullen tot de komst van het nieuwe 
hoofd de taken van het hoofd SOLO waarnemen. 

- De FSW heeft per 1 september een nieuwe assessor: Laura Boncz. 
 
5. Memo FR – Studentenwelzijn (gast: Janita Ravesloot) 

De afgelopen periode zijn er facultair een aantal zaken opgepakt rondom het thema 
studentenwelzijn: 
- Janita Ravesloot deelt de nieuwe roadmap wellbeing uit aan de aanwezigen, deze roadmap is 

uitgedeeld aan tutoren, mentoren en docenten. 
- De POPcorner is weer terug on campus: 3C04. 
- Verder wordt er via communicatie gewerkt aan de zichtbaarheid van het welzijnsprogramma, 

belangrijke thema’s zijn hierbij veerkracht en sterk worden.  
- Er is een podcast ontwikkeld. 
Daarnaast zal ook het docentenwelzijn verder worden opgepakt. 
Vragen en reacties van de raad: 
- Armando Noordzij en Carine ten Doesschate danken Ravesloot voor het snel oppakken van de 

aanbevelingen. 
- Bij communicatie rondom welzijn is het belangrijk om het ook visueel te maken. 
- De huiskamer in de centrale hal wordt positief beoordeeld door studenten. De raad vraagt om 

die vanwege de verbinding/community te laten bestaan. 
- Hoe kan ervoor gezorgd worden dat de informatie over (voorzieningen voor) studentenwelzijn 

bij studenten komt? De raad adviseert via posters, mond op mond reclame en een slide aan het 
begin van het college. Nieuwsbrieven worden over het algemeen niet gelezen door studenten. 

- Is de informatie over studentenwelzijn ook met de studie-/studentenverenigingen gedeeld? 
Dank voor deze suggestie, de informatie is wel met de studieverenigingen, nog niet met de 
studentenverenigingen gedeeld. 

Er is een Brightspace pagina gemaakt voor het geval COVID-19 in het najaar weer toeneemt, daarop 
staat alle voor die situatie relevante informatie. Ravesloot vraagt of studenten uit de raad wellicht 
mee willen kijken en eventuele suggesties voor verbeteringen hebben. Noordzij en Ten Doesschate 
kijken graag mee.  

 
6. Tentaminering en roosterproblematiek (gast: Joop van Pijkeren) 

Dit punt is geagendeerd naar aanleiding van de bespreking van knelpunten tijdens de vergadering 
van 7 juli. 
De problemen rondom de tentamenorganisatie in Den Haag zijn voor de korte termijn opgelost, de 
tentamens zijn van de Opera omgeboekt naar de Broodfabriek. Er wordt gekeken of deze locatie 
ook een oplossing voor de langere termijn is. 
Een andere mogelijke oplossing is het loslaten van equivalentie van tentamens in Den Haag en 
Leiden. Dit zou het inplannen van tentamens vereenvoudigen. Meerdere tentamens op een dag kan 
ook voor ruimte in de planning zorgen. 
Vragen en reacties van de raad: 
- De Broodfabriek ligt verder weg voor studenten, is er geen alternatief dat dichterbij is? 

Oosterloo geeft aan dat het lastig is om iets te vinden dat meer in het centrum ligt.  
- M.b.t. equivalentie. Als de einddoelen hetzelfde zijn is het veel efficiënter om één tentamen te 

maken. Vanwege kwaliteitsdoeleinden is het juist beter om – indien mogelijk – één tentamen te 
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maken. Als er een keuze gemaakt moet worden dan zijn kwaliteit van tentamens en verlaging 
werkdruk belangrijker dan locatie. Oosterloo meldt dat zolang er nog oplossingen zijn voor de 
inroostering zijn hoeven deze keuzes nog niet gemaakt te worden en kan de situatie zoals die nu 
is blijven bestaan. Maar als er geen oplossingen gevonden worden is het belangrijk om goed te 
kijken naar keuzes. Van Pijkeren vult aan dat er nog een derde mogelijkheid is: in de avonden 
toetsen. De raad geeft aan dat dit vanwege veiligheid en inroostering tentamens de dag erna 
niet wenselijk is. 

Van der Heijden geeft aan dat het bestuur in gesprek zal blijven met het instituut Politieke 
Wetenschap over de inroostering van tentamens. 

 
7. Selectie- en plaatsingsreglement (gast: Joop van Pijkeren) 

De raad heeft met betrekking tot de selectie- en plaatsingsreglementen het bestuur een vraag 
toegestuurd over overgangscijfers/-rapport: In het model Regelement wordt o.a. op pagina 2 
gesproken over VWO 5 cijfers (overgangscijfers) en bewijs van overgang naar VWO 6. Is dit nog 
actueel of een ‘overblijfsel’ van een invoering ten tijde van corona pandemie waarin VWO6 
leerlingen geen/minder cijfers hadden? 
Van Pijkeren geeft aan dat het gaat hier om een geel artikel, vastgesteld door UR. Het staat in het 
overzicht van begripsbepalingen maar wordt verder niet gebruikt in de reglementen. Hij heeft 
Juridische Zaken de vraag voorgelegd. Juridische Zaken geeft aan dat het begrip kan worden weg 
gehaald als niet gebruikt wordt. Het staat er nog omdat dit gebruikt werd voor Corona en omdat het 
criterium volgende jaar misschien weer het enige criterium wordt.  
Vragen en reacties van de raad: 
- In artikel 8.2a van het S&P reglement van Politieke Wetenschap staan de overgangscijfers nog 

vermeld. Van Pijkeren zal dit uitzoeken.  
- In artikel 8.2 staat bij Psychologie preuniversity genoemd, niet bij Politieke Wetenschap. Bij 

Psychologie staat niet duidelijk voor welk percentage het extra te verkrijgen punt meetelt. 
- In de begrippenlijst is er sprake van een toetsplan, krijgt de raad nog de documentatie 

daarover? Van der Heijden komt op deze vraag terug. 
De faculteitsraad adviseert in principe positief, graag nog terugkoppeling op bovenstaande punten. 

 
8. Onderwijs- en examenregeling Research master IPW (gast: Janita Ravesloot) 

De faculteitsraad gaat akkoord met de aangepaste onderwijs- en examenregeling voor de research 
master IPW. 

 
9. Begroting 2023-2026 (gast: Rob van Amsterdam) 

Begrotingsproces: de meerjarenbegroting 2023-2026 wordt eind augustus ingeleverd bij het CvB. De 
begroting heeft dan nog een voorlopige status. In oktober wordt in ieder geval nog de definitieve 
groeibijdrage toegevoegd (pas bekend na de deadline van 1 september) en eventueel worden er 
ook nog opmerkingen van het CvB verwerkt. Daarna is de begroting definitief.  
Conform aanwijzingen van het CvB dient de algemene reserve van de faculteit FSW in de komende 
planperiode (2023-2026) onder de 10% van de totale baten te komen. De komende periode heeft 
de FSW diverse “uitdagingen” op inhoudelijk financieel gebied waarbij de inzet van de reserves 
noodzakelijk is. De uitdagingen die binnen de FSW liggen zijn o.a.: 
• Verminderen werkdruk; 
• Investeringen in de labs; 
• Start van twee nieuwe opleidingen (SFSS met FWN en ULGO); 
• Versterking bestuur en management Instituut Psychologie. 
In de begroting is een nadere toelichting op de ontwikkeling van het resultaat 2023 en meerjarig 
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opgenomen. 
- In de meerjarenbegroting staat op pagina 2 nog een formulefout. Deze is verwijderd. 
- Er is vanwege de accountantscontrole een onderdeel toegevoegd ‘Publiek/privaat’ (3.1). 
- M.b.t. het proces:  

o het proces volgend jaar beoogt meer eigenaarschap bij instituten waarbij gestuurd 
wordt op het al hebben van een conceptbegroting voor het zomerreces. De 
deelbegrotingen bij de instituten worden voor indiening bij de faculteit voorgelegd aan 
de medezeggenschap binnen instituten. 

o Per 1 oktober is het definitief aantal inschrijvingen bekend en zal de groeibijdrage in de 
begroting worden verwerkt. De sectorplannen worden, indien het CvB daar opdracht 
toe geeft, ook nog in de meerjarenbegroting verwerkt. 

- In aanvulling op de toelichting bij de begroting: de macrodoelmatigheid van twee opleidingen is 
goedgekeurd.  

- Het eigen vermogen van de faculteit moet in de periode tot 2026 teruggebracht worden tot 
10%. De gelden die hierdoor beschikbaar komen kunnen gebruikt worden voor het structureel 
aanpakken van werkdruk, met de kanttekening dat bij veel extra vaste contracten er risico’s 
ontstaan bij neergaande baten. 

-  In de paragraaf met risico’s wordt er ook aandacht geschonken aan hoe formaties betaalbaar 
kunnen blijven bij een dalend kader, mede door flexibele inzetbaarheid binnen de organisatie. 

Vragen en reacties van de raad:  
- Is er al meer bekend over de sectorplannen? De sectorplannen zijn ingediend, er is nog geen 

verdere informatie bekend.  
Recentelijk is er door de SSH raad een antwoord voorbereid op vragen van de commissie, deze 
brief zal op 2 september worden ingediend. De commissie heeft onder andere een voorkeur 
voor UD i.p.v. post-doc aanstellingen uitgesproken.  
De plannen die zijn ingediend worden op dit moment verder ontwikkeld zodat bij een positief 
bericht de middelen voor 2022 ingezet kunnen worden.  

- In de meerjarenbegroting lijken de fte’s van de sectorplannen niet opgenomen. Kunnen de 
vacatures met bovenstaand nieuws uitgezet worden? Oosterloo meldt dat in overleg met de 
instituten de plannen over 2022 opgepakt zullen worden, daarvoor is echter eerst formele 
toestemming voor nodig. 

- Op pagina zes is er in de tabel onder 2.3 een post opgenomen voor dotatie personele 
voorzieningen. Zijn dit kosten die begroot zijn om uitval door ziekte te voorkomen? Van 
Amsterdam licht toe dat een groot deel van de begrootte bedragen bij deze post ingezet 
worden m.b.t. onvrijwillig ontslag. Oosterloo vult aan dat bij een toename van het gemiddelde 
ziekteverzuim je meer aan preventie kunt gaan doen. Gelden t.b.v. preventie ziekteverzuim zijn 
nu nog niet in deze begroting verwerkt maar de mogelijkheid van het opnemen in een volgende 
begroting kan wel met de WD’s verkend worden.  

- Bij 2.3.2, laatste paragraaf, is het niet beter om een aparte post ‘Opleidingsbudgetten’ te maken 
om te laten zien dat de faculteit scholing belangrijk vindt? Oosterloo geeft aan dat het 
bestuursbureau de manier van begroten van opleidingsbudgetten aan het uitwerken is. 

- De FSW bijdrage voor Urban studies wordt vanaf volgend jaar beduidend hoger. Van 
Amsterdam meldt dat de FSW de baten en lasten op een rijtje gezet heeft en met FGW in 
gesprek is om onderwijslast beter te verdelen. Van der Heijden vult aan dat er in maart al 
contact met FGW is geweest waarbij in een gesprek de zorgen zijn aangegeven. Vanuit het 
faculteitsbestuur FGW is ook veel positieve informatie gemeld zoals o.a. het aantrekken van de 
instroom. Daarna is er opnieuw naar de financiële situatie gekeken, deze situatie is nog steeds 
niet florissant maar ook niet heel slecht. Er zal nog een keer een gesprek over (her)verdeling  
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van de onderwijslast komen. Zanolie vraagt wanneer het moment komt waarop je moet 
stoppen? Oosterloo geeft aan dat zolang als de onderwijslast redelijk overeen komt met de 
baten en de onderwijskwaliteit goed blijft de bijdrage van de FSW voortgezet kan worden. 
Paragraaf 6.1 zal worden aangevuld met het risico dat gezien wordt bij Urban Studies voordat 
de voorlopige begroting bij het CvB wordt ingediend.  

Raad adviseert positief over de meerjarenbegroting. 
 
10. Bestuurlijke hantering Corona – stand van zaken 

Van der Heijden heeft samen met de onderwijsdirecteuren 3 scenario’s opgesteld: 1. geen corona, 
alle onderwijsactiviteiten vinden zoveel mogelijk on campus plaats, 2. corona, de FSW volgt de lijn 
die door het  CvB is uitgezet, instituten bepalen hoe het onderwijs aangeboden wordt: online, en 
waar mogelijk on campus, 3. overgangsperiode, zoveel mogelijk alle onderwijsactiviteiten on 
campus organiseren, de mogelijkheid om online aan te sluiten is aanwezig maar is de b-keuze. Er 
komt meer aandacht voor verwachtingsmanagement richting studenten op basis van lessons 
learned: twee weken voorafgaand aan een blok wordt besloten welk scenario gaat gelden om 
aan/uit/aan/uit situaties te voorkomen m.b.t. on campus/online. 
Voor studenten met een beperking geldt dat afspraken maatwerk blijven, ook voor hen is het on 
campus aanwezig belangrijk. 
Vragen en reacties van de raad: 
- Voorafgaand aan een blok kan niet geanticipeerd worden op wel/niet corona. Hoe voorkom je 

dan de aan/uit situatie? Het voorkomen van de aan/uit situatie geldt voornamelijk bij de 
afbouw van een scenario. 

- Wat is de definitie van corona die bepaalt met welk scenario er gewerkt zal worden, met welk 
scenario er gewerkt gaat worden is met name belangrijk voor kwetsbare studenten? Van der 
Heijden geeft aan dat de overheid de uitgangspunten voor scenario 2 bepaalt. 

 
11. Rondvraag 

- De fontein op het plein is al lange tijd buiten werking. Is de fontein weer te herstellen? 
Oosterloo meldt dat het nog niet hersteld zijn van de fontein te maken kan hebben met een 
herinrichting van het plein, hij zoekt uit op wat voor termijn die zal plaats vinden.  

- Vanuit de UR zijn vragen gesteld over de ondersteuning van UR en FR. Hierover zal een gesprek 
plaats vinden tussen bestuursbureau en faculteit. Vanuit de faculteit zullen Wouters, Zanolie, 
Kerkum en Gelissen deelnemen.  

 
12. Sluiting van de vergadering 

Wouters bedankt alle leden van de raad voor de inzet het afgelopen jaar, en Evelien Wolthuis in het 
bijzonder. Verder dankt hij de overige aanwezigen en sluit de vergadering. 

 

 
 
Besluitenlijst 460ste Faculteitsraad d.d. 29 augustus 2022 
 

- De Raad stelt het verslag van de vergadering van 7 juli 2022 vast, inclusief de besluitenlijst. 
- De Raad stemt in met de aangepaste Onderwijs- en examenregeling Research Master IPW 2022-

2023. 

 
 
 


